	G/GU/QU/GÜ/QÜ

	Gasolina i guerra comencen amb el mateix so. 
· Aquest el representem am g davant de a, o, u.

·  I amb gu davant e, i.
Exemples: ganes, guerra, Guillem, agost, ningú, ...

· En els grups gue, gui, per tant la u no es pronuncia.

· Per indicar que la u dels grups gue, gui, que, qui s’ha de pronunciar, hi posem dièresi (¨) al damunt.
Exemples: pingüí, seqüència, ...



	C/QU

	El so de la c de coca s’ha d’escriure:

· Amb c davant les vocals a, o, u.

· Amb qu davant les vocals e, i.




